
PROTOKÓŁ Nr XXV/2020
z XXV sesji Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu  25 czerwiec 2020r. w hali
sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Gierzwałdzie. 

Początek obrad godz. 15 0 0 .
Zakończenie obrad godz. 161 5 .
Przewodniczyli:  Wiceprzewodnicząca Rady Gminy- pani Krystyna Zwalińska, 
Ustawowy skład rady: 15 radnych.

Obecni Radni Gminy Grunwald: 
1. Ryszard Bala, 

   2. Halina Gutowska,
3. Cecylia Lecewicz-Husar,
4. Małgorzata Kamińska,
5. Adam Królikowski,
6. Sławomir Matuszewski,
7. Zbigniew Napłoszek,
8. Dariusz Nowicki,
9. Arkadiusz Piasecki.  
10. Jerzy Sawicki, 
11. Iwona Stanka,
12. Piotr  Szewczak,
13. Ewa Ziejewska,
14. Krystyna Zwalińska.

Nieobecni Radni Gminy Grunwald :
1. Ewa Bawolska,

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
   1. Adam Szczepkowski - Wójt Gminy ,
   2. Jan Sokołowski – Sekretarz Gminy,
   3. Sylwia Kierebińska – Skarbnik Gminy,
4. Józef Nowakowski- Kierownik RGKiM

Podjęto uchwały od nr 188 do nr 189.

Ad pkt.1. 
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-   poinformowała,
że  obrady są  transmitowane i  utrwalane  za  pomocą urządzeń rejestrujących obraz  i
dźwięk .  Dokonała  otwarcia  XXV sesji  Rady  Gminy,  po  czym  stwierdziła  kworum,
przy którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy. 
Następnie powitała radnych i  zaproszonych gości. 

Ad pkt. 2. 
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  kolejny  punkt
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obrad  przyjęcie  porządku  obrad.  Poddała  pod  głosowanie  zmiany  ustalone  na
posiedzeniu komisji:

1. Wykreślenie z porządku obrad punktu 5.7 uchwały w sprawie opłaty targowej.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 10 głosami za: Bala Ryszard; Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;
Królikowski Adam; Lecewicz-Husar Cecylia; Iwona Stanka; Matuszewski

Sławomir; Napłoszek Zbigniew; Nowicki Dariusz; Piasecki Arkadiusz;
 Ziejewska Ewa.

-  2 głosami przeciwnymi Szewczak Piotr;Zwalińska Krystyna.
-  1 głos wstrzymujący Jerzy Sawicki.

Punkt 5.7 w sprawie opłaty targowej został wykreślony z porządku obrad. 

Radni uwag nie zgłosil i.

2.  Został,  złożony  wniosek  o  dodanie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w
sprawie składu stałych komisji Rady Gminy Grunwald.
Radny  –  pan  Ryszard  Bala-  stwierdził,  że  projekt  uchwały  nie  był  tematem
posiedzenia  komisji,  zaproponował  aby  powstrzymać  się  z  podejmowaniem
uchwały do czasu kiedy Przewodnicząca Ewa Bawolsa się  nie zdeklaruje.  
Radna-  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –  stwierdziła,  że  wypowiedź  Radnego
Ryszarda  Bali  jest  niezrozumiała,  wyraziła  chęć  dopisania  się  do  komisji,  w
których  nie  mogła  być  członkiem.  Stwierdziła,  że  nikt  nie  zna  terminu  powrotu
Przewodniczącej Ewy Bawolskiej  więc dlaczego radni mają się powstrzymywać.
Radna-  pani  Ewa Ziejewska-  zapytała,  czy  jeżeli  nie  ma  Przewodniczącej  to  czy
jest możliwe jej odwołanie z komisji  Rady Gminy.
Radna-  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar –  odpowiedziała,  że  nikt  nie  odwołuje  Ewy
Bawolskiej  ale  ustawa  określa,  iż  Przewodniczący  Rady  Gminy  nie  może  być
członkiem  komisji  Rewizyjnej  oraz  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  i  automatycznie
jest  odwołana.  Poprosiła  aby  wprowadzić  do  porządku  obrad,  gdyż  do  tej  pory  w
związku  z  pełnieniem  funkcji  przewodniczącej  nie  mogła  być  członkiem  komisji
Rewizyjnej  oraz  Skarg  Wniosków  i  Petycji.  Stwierdziła,  że  czuje  się
dyskryminowana i  wyraziła chęć dopisania się do komisji,  w których nie mogła być
członkiem. 

Poddano  pod  głosowanie  wniosek  o  odrzucenie  wniosku  w  sprawie  dodania  do
porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  składu  stałych  komisji  Rady  Gminy
Grunwald .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 5 głosami za: Bala Ryszard; Gutowska Halina;  Królikowski Adam;  Iwona

Stanka; Matuszewski Sławomir;  
 

-   5 głosami przeciwnymi Lecewicz-Husar Cecylia;Nowicki Dariusz; Piasecki
Arkadiusz;  Szewczak Piotr;Zwalińska Krystyna.
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-  4 głosami wstrzymującymi: Kamińska Małgorzata;Napłoszek Zbigniew;  Jerzy
Sawicki;Ziejewska Ewa.

Wniosek o dodanie do porządku projektu uchwały w sprawie składu stałych komisji
Rady gminy został odrzucony.

Radni uwag nie zgłosil i.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 12 głosami za: Bala Ryszard; Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;

Królikowski Adam;  Jerzy Sawicki ; Iwona Stanka; Szewczak Piotr; Matuszewski
Sławomir; Napłoszek Zbigniew; Nowicki Dariusz; Ziejewska Ewa; 

Zwalińska Krystyna.
-  1 głos przeciw:Lecewicz-Husar Cecylia;

-  1 głos wstrzymujący:  Piasecki Arkadiusz.

Przyjęto  porządek  obrad  XXV  sesji  Rady  Gminy  w/g  następującego
wyszczególnienia:

1.  Otwarcie  – stwierdzenie prawomocności  obrad;
2 .   Przyjęcie porządku obrad;
3 .   Przyjęcie protokołu z XXIV sesj i  Rady Gminy;
4. Sprawozdanie Wójta  z działalności  między sesjami:
4.1  informacje  o  przebiegu  realizacj i  uchwał  podjętych  na  XXIV  sesj i  Rady
Gminy
4.2 informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę 
5.  Podjęcie  uchwał  przez  Rade Gminy Grunwald:
5.1  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Grunwald  na  lata
2020 – 2034;
5.2 w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok;
5.3  w sprawie  emisj i  obligacj i  komunalnych  oraz  zasad  ich  zbywania,  nabywania
i wykupu.
5.4  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na   sprzedaż   nieruchomości  niezabudowanej  w
trybie przetargu nieograniczonego działki  79/181 i  79/183  obręb Mielno.
5.5  w  sprawie  umieszczania  reklam  na  terenach,  budynkach  i  innych  obiektach  i
urządzeniach użyteczności publicznej  oraz zasad odpłatności.
6 .  Wolne wnioski i  informacje;
7 .  Interpelacje i  zapytania;

8 .  Zamknięcie sesji.

Radni uwag nie zgłosil i.

Ad pkt. 3. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  kolejny  punkt
porządku obrad dotyczy przyjęcia protokółu z XXIV sesji.  Protokół był dostępny w
biurze  rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl.  Proponuję  przyjąć
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protokół XXIV/2020 z dnia 28 maj  2020 roku bez odczytywania.

Radni uwag nie zgłosil i.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 13 głosami za: Bala Ryszard; Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;

Królikowski Adam; Piasecki Arkadiusz.   Jerzy Sawicki ; Iwona Stanka; Szewczak
Piotr; Matuszewski Sławomir; Napłoszek Zbigniew; Nowicki Dariusz; Ziejewska

Ewa;  Zwalińska Krystyna.
-   głosów przeciw: brak.

-  1 głos wstrzymujący:  Lecewicz-Husar Cecylia.

przyjęła  bez  odczytywania  protokół  z  XXIV/2020  z  dnia  28  maj  2020r.  sesji
Rady Gminy Grunwald.

Ad pkt.  4 , 4.1 oraz 4.2
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  kolejny  punkt
sprawozdanie międzysesyjne,  poprosiła wójta o przedstawienie informacji.  
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  przywitał  wszystkich  obecnych  oraz
podziękował  byłej  Przewodniczącej  Rady  Gminy  Cecylii  Lecewiz-Husar  za  pracę
na  rzecz  Gminy  Grunwald  i  godne  reprezentowanie  na  wszelkich  imprezach
okolicznościowych wręczając jej  kwiaty.   
Radna-  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar –  podziękowała  za  bukiet  oraz  za  wsparcie
jakie otrzymała ze strony mieszkańców i sołtysów.
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  Sprawozdanie  międzysesyjne  Wójta  Gminy
Grunwald z działalności za okres od  28 maja 2020 r. do 25 czerwca 2020 r.  Uchwały podjęte w
dniu 28 maja 2020r. na XXIV sesji Rady Gminy:
XXIV/181/2020 -  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata
2020 – 2032 -przesłano do RIO.
XXIV/182/2020 -  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok - przesłano do RIO.
XXIV/183/2020  -  w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości   i porządku na terenie
Gminy  Grunwald-  Ogłoszony  16.06.2020  w  DZ.  URZ.  WOJ.  WARM-MAZ  2020
XXIV/184/2020 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia na powierzenie Gminie
Grunwald   w  2020  roku   zadań  zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej,  dotyczących
obowiązku utrzymania  grobów i cmentarzy wojennych- obowiązuje z dniem podjęcia.
XXIV/185/2020  -  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  opieki  nad  zabytkami  Gminy
Grunwald  2020-2023-  Ogłoszony  16.06.2020  DZ.  URZ.  WOJ.  WARM-MAZ  2020.
XXIV/186/2020  -  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych  instytucji  kultury-
Rozstrzygnięcie nadzorcze uchylające postanowienie publikacji w DZ. URZ. - obowiązuje z dniem
podjęcia
XXIV/187/2020  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanych
działek  39/4,  39/5,  39/6,  39/7  i  części  działek  39/11,  39/13 i  39/12 obręb  Gierzwałd  w trybie
przetargu nieograniczonego- obowiązuje z dniem podjęcia.

W dniu 18 czerwca 2020 r. podpisano umowę z Wykonawcą  KIM – Gralewo na wykonanie
robót  budowlanych  zadania  „Termomodernizacja  budynku  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w
Gierzwałdzie”, wartość robót – 1 151 841,57 zł/ brutto. Termin realizacji 30.XI.2020 r. 
Ministerstwo Edukacji Narodowej pozytywnie rozpatrzyło złożony wniosek przez Gminę Grunwald
na  dofinansowanie  w  wysokości   149 373,00  zł  na   wyposażenie   dwóch  szkół  w  pomoce
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dydaktyczne. Oczekujemy na ostateczną decyzję o wysokości dofinansowania. 
Przyznano  dotację  w ramach  programu ,,Narodowy Program Rozwoju  Czytelnictwa''  na  zakup
książek do bibliotek szkolnych w kwocie 5 536,00zł  + wkład własny 20%   ( 1 384,00zł ) dla szkół:
SP Stębark,  ZSP Mielno. 
Przygotowano  i  ogłoszono  na  stronie  internetowej  Gminy  Grunwald  procedurę  udzielenia
zamówienia  publicznego  na  „Przebudowę  drogi  gminnej  w  miejscowości  Szczepankowo”,
z uwagi na przewyższającą kwotę najtańszej oferty jaką zamawiający zamierzał przeznaczyć na
realizację  unieważniono  postępowanie.  Na  drugie  zaproszenie  do  składania  ofert  nie  wpłynęła
żadna oferta, wobec powyższego zaproszono do negocjacji dwóch oferentów , którzy w pierwszym
postępowaniu zaoferowali najniższe cenę. Po przeprowadzonych negocjacjach wezwano oferentów
do  złożenia  ofert  cenowych  ostatecznych.  Najkorzystniejszą  ofertę  złożyła  firma:  S.D.T.
Budownictwo Drogowe Sp. z o.o. ul. B. Prusa 24, 14 – 240 Susz, za cenę brutto - 38 745,00 zł.
Rozstrzygnięto procedurę udzielenia  zamówienia publicznego w trybie zapytania ofertowego na
zakup sprzętu elektronicznego do Urzędu Gminy Grunwalda (1 komputer laptop, 1 niszczarka, 1
urządzenie wielofunkcyjne i 1 drukarka) zawarto umowę oraz zrealizowano zamówienie.
Zrealizowano dostawę sprzętu  komputerowego (26 Laptopów)  do szkół  w ramach zadania  pn.
„Zdalna Szkoła w Gminie Grunwald”.  Przedsięwzięcie zrealizowano ze środków Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego, w wys. 60 000,00 zł bez wkładu własnego.
Zlecono bieżącą naprawę oświetlenia ulicznego w Kiersztanowie.
 Wydano decyzję na lokalizację zjazdu z drogi publicznej, gminnej Nr 155001 N, relacji: dr. pow. nr
1243 N (Glądy) – Domkowo – dr. woj. Nr 542 (Gierzwałd) oznaczonej jako działka nr 19 obręb
Gierzwałd  do  nieruchomości  oznaczonej  jako  działka  nr  2  obręb  Gierzwałd  gmina  Grunwald,
planowanej jako teren pod elektrownię fotowoltaiczną.
Udzielono  odpowiedzi  do  Biura  Urządzania  Lasu  i  Geodezji  Leśnej  Oddział  w  Olsztynie
o drogach gminnych w zasięgu terytorialnym Nadleśnictwa Jagiełek.
Uzgodniono z Zarządem Dróg Wojewódzkich w Olsztynie lokalizację wiat przystankowych przy
drodze wojewódzkiej. Nr 542 w miejscowości Grabiczki.
Otrzymaliśmy dotację w wysokości  51 915,00 zł na przedsięwzięcie: „Usuwanie odpadów z folii
rolniczych,  siatki  i  sznurka  do  owijania  balotów,  opakowań  po  nawozach  i  typu  Big  Bag”
prowadzone przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  w Warszawie. 
W ramach prac dot. niniejszego wniosku podjęto następujące działania:
- uzyskano ocenę pozytywną w wyniku oceny formalnej i ekologiczno-technicznej wniosku;
- przeprowadzono aktualizację wniosków złożonych przez rolników do tut. urzędu;
- w dniu 27 czerwca 2020 r. podpisano umowę z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Warszawie na otrzymanie ww. dotacji.
Wydano  decyzje o podziale  działki 515  obręb Rychnowska Wola.
Wydano  zgodę  na  steryl izację  bezdomnych  zwierząt  9  kotek  i  4  suczek  z  terenu
Gminy Grunwald.
Pobrano  3  prób  wody  kontrolnych  z  stacj i  uzdatniania  wody  do  analizy  z  Gierz -
wałdu, Grunwaldu i  Kiersztanowa wyniki zgodne z normami.
Wydano 3 warunki techniczne na przyłączenie budynków do wody i  ścieków.
Złożono  do  ksiąg  wieczystych  12  wniosków  o  ujawnienie  zmianę  właściciela
działek.  Poprosił  o przedstawienie informacji  o RGKiM Kierownika Józefa Nowa -
kowskiego.  
Kierownik  RGKiM-  pan  Józef  Nowakowski  –  poinformował,  że  na  następną  se-
sję  przygotuje  prezentację  szczegółową o  stanie  gospodarki  wodnościekowej  oraz
kotłowni w Gminie Grunwald.  Przedstawił  wykonane prace w czerwcu 2020 r. :
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 Założono  nowe  skrzynki  elektryczne  w  studniach  głębinowych
w Kiersztanowie i  Rychnowskiej  Woli;

 Wykoszono  trawę  na  boisku,  placu  zabaw,  wykoszono  i  wybagrowano
brzegi  rzeki w Dylewie;

 Wypielono  i  wykoszono  teren  przepompowni  ścieków  w  Dylewie
i Szczepankowie;

 Wykoszono trawę na boisku i  placu zabaw w Rychnowie;

 Wypielono i  naprawiono chodnik w Rychnowie przy cmentarzu;

 Wykoszono trawę na boisku i  placu zabaw w Grunwaldzie;

 Udrożniono rzekę w Szczepankowie;

 Wykonano remont ciągnika C-385;

 Udrożniono kanal izację  w Zybułtowie;

 Pomalowano bramy,  skoszono trawę w Rychnowskiej  Woli ;

 Wypielono  i  pomalowano  elementy  drewniane  na  placu  zabaw
w Gierzwałdzie;

 Skoszono trawę na trawniku w Gierzwałdzie;

 Zakupioną  dmuchawę  zamontowano  na  oczyszczalni  ścieków
w Zybułtowie;

 Posprzątano przystanki i  skoszono trawę;

 Skuto płytki  w łazience- świet l ica w Łodwigowie;

 Wykoszono  trawę,  rozplantowano  piasek,  wyczyszczono  dno  jeziora  przy
plaży w Mielnie;

 Wykoszono  trawę  na  przepompowniach,  oczyszczalniach,  rowie
odprowadzającym ścieki oczyszczone do rzeki Marózka w Zybyłtowie;

 Wykoszono trawę na cmentarzach w Mielnie;

 Wykoszono trawę na cmentarzu w Stębarku;

 Usunięto  awarię  na  sieci  wodnej  ɸ  110  między  hydrofornią  a  studnią
głębinową  w Grunwaldzie;

 Wykoszono  trawę  na  hydroforniach,  przy  studniach  głębinowych
w Grunwaldzie;

 Wykoszono trawę – szkoła Stębark;

 Rozebrano  dachówkę,  wymieniono  spróchniałe  deski,  położono  folię,
przybito  łaty  i  kontrłaty,  wymurowano  komin,  otynkowano
i zamontowano uchwyty z  rynnami i  położono jedną połać dachu;

 Wykoszono trawę z poboczy drogi gminnej  od skrzyżowania do Korsztyna;

 Rozebrano  kostkę  brukową  z  gniazda  po  selektywnej  zbiórce  odpadów-
nawieziono ziemie,  rozplantowano i  posiano trawę;

 Wyczyszczono przepompownie i  uszczelniono studnie kanal izacyjną;

 Wyczyszczono przepompownię i  wymieniono pompę w Gierzwałdzie;

 Wymieniono pompę w studni  głębinowej w Pacółtowie.

 Posadzono tuje  na cmentarzu w Mielnie.
Podziękował  radnej  za  zainteresowanie  i  wzięcie  udziału  w  wycieczce  po  Gminie
zaprosił  innych  radnych  do  udziału  w  zwiedzaniu  i  ocenieniu  stanu  gospodarki
aby można było rozmawiać o pracach i  inwestycjach.
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Radna  –  pani  Małgorzata  Kamińska  –  zapytała  dlaczego  inni  radni  nie  zostali
poinformowani o możliwości objazdu po Gminie.
Kierownik  RGKiM-  pan  Józef  Nowakowski  –  odpowiedział,  że  nie  był  to  zorga -
nizowany wyjazd tylko radna sama poprosiła o zapoznanie jej  z sytuacją w Gminie.
Zachęcił  aby  inni  radni  także  umówili  się  na  objazd  po  gminie  w  celu  zapoznania
się ze stanem faktycznym. 
Radny  –  pan  Ryszard  Bala-  zapytał,  dlaczego  w  przedstawionych  pracach  RGK
znalazł się punkt o wykoszeniu trawy na terenach szkolnych. Zapytał  dlaczego pra -
cownicy RKGiM koszą na terenie szkolnym a nie pracownik szkoły.
Kierownik RGKiM- pan Józef Nowakowski – odpowiedział,  że wykoszono boisko
przy  Szkoły  Podstawowej  w  Stębarku  w  zamian  za  oddanie  do  RGKiM  sprzętu  do
koszenia,  który  należał  do  SP  Stębark.   Dodał,  że  należało  pomóc  doprowadzić
obiekt  do  porządku  bo  był  zaniedbany,  wzorem  do  naśladowania  jest  konserwator
ze Szkoły Podstawowej  w Szczepankowie oraz  sołectwo Kitnowie,  którzy sami ko -
szą trawniki wzorowo.
Radny  –  pan  Ryszard  Bala-  stwierdził,  że  pracownicy  za  wykonywanie  swoich
prac otrzymują pensję i  nie powinno się ich dodatkowo wspomagać.
Radna  –  pani  Małgorzata  Kamińska  –  dodała,  że  wzorem  jest  także  sołectwo
Gerzwałd  gdzie  wykonywane  są  czyny  społeczne  np.  malowanie  przestanków  oraz
koszenie traw.
Kierownik RGKiM- pan Józef Nowakowski –  zgodził  się z tym stwierdzeniem.
Radna-  pani  Halina  Gutowska-  poprosiła  o  wykoszenie  drogi  od  bloków  w  kie -
runku boiska.  Stwierdziła,  że  było obiecane do poniedziałku ale  nadal  nie  jest  zro -
bione.
Kierownik  RGKiM-  pan  Józef  Nowakowski  –  odpowiedział,  że  pamięta  ale  były
awarie  i  nie  mógł  zrobić  tego w obiecanym terminie,  zapewnił  że  będzie  wykoszo -
ne w najbliższym czasie.
Radni więcej  uwag nie  zgłosil i .

Ad pkt. 5
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  kolejny  punkt  to
podjęcie uchwał przez Radę Gminy:

5. 1.  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata
2020-2034.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  odczytała  projekt
uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Grunwald  na
lata 2020-2034.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:

- 5 głosami za: Lecewicz-Husar Cecylia; Jerzy Sawicki,   Nowicki Dariusz; Piascki
Arkadiusz; Szewczak Piotr;

-  9 głosami przeciw: Bala Ryszard; Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;
Królikowski Adam;  Iwona Stanka; Matuszewski Sławomir; Napłoszek Zbigniew;

Ziejewska Ewa; Zwalińska Krystyna

-  wstrzymujących nie było
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głosowanie zakończone wynikiem odrzucono. 

5.2       w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok;
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy- pani Krystyna Zwalińska-   odczytała  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok.
Radni uwag nie zgłosil i.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:

- 5 głosami za: Lecewicz-Husar Cecylia; Jerzy Sawicki,   Nowicki Dariusz; Piascki
Arkadiusz; Szewczak Piotr;

-  9 głosami przeciw: Bala Ryszard; Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;
Królikowski Adam;  Iwona Stanka; Matuszewski Sławomir; Napłoszek Zbigniew;

Ziejewska Ewa; Zwalińska Krystyna

-  wstrzymujących nie było

głosowanie zakończone wynikiem odrzucono.

Sekretarz Gminy – pan Jan Sokołowski-  poinformował,  że w nie  podjętej  uchwa -
le  były  ważne  zmiany  dotyczące  przekazania  stypendium  naukowego  dla  uczni  i
dniu jutrzejszym miało się  odbyć rozdanie  dyplomów wraz z  nagrodami  pieniężny -
mi.  Oświadczył,  że do tej  pory stypendia te były wypłacane z podrozdziału stypen -
dia socjalne co było błędem. 
Radna –  pani  Małgorzata  Kamińska –  zaproponował  aby zmiany tej  dokonać  za -
rządzeniem wójta.
Skarbnik Gminy- pani  Sylwia Kierebińska- odpowiedział ,  że  należy rozdział  ten
utworzyć  a  jest  to  kompetencja  Rady  Gminy,  tego  rozdziału  nie  ma  w  budżecie
więc nie można zarządzeniem dokonać przesunięcia środków. 
Radny-  pan  Sławomir  Matuszewski-  złożył  wniosek  o  przegłosowanie  przekaza -
nia środków pieniężnych w kwocie 10 000 zł na stypendia naukowe.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:

- 13 głosami za:Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata; Królikowski Adam;
Iwona Stanka; Matuszewski Sławomir;Lecewicz-Husar Cecylia; Jerzy Sawicki,

Nowicki Dariusz; Piascki Arkadiusz; Szewczak Piotr;  Napłoszek Zbigniew;
Ziejewska Ewa; Zwalińska Krystyna 

-   głosy przeciw: brak

- 1 głos  wstrzymujący  - Bala Ryszard;

Rada  Gminy  wyraziła  zgodę  na  przekazanie  kwoty  10  000  zł  na  stypendia
naukowe dla uczni. 

5.3        w sprawie  emisji  obligacji  komunalnych  oraz  zasad  ich  zbywania,  nabywania  i
wykupu.
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  odczytała  projekt
uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych  oraz  zasad  ich  zbywania,
nabywania i wykupu.
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Radni uwag nie zgłosil i.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:

- 4 głosami za: Jerzy Sawicki,   Nowicki Dariusz; Piasecki Arkadiusz; Szewczak
Piotr;

-  9 głosami przeciw: Bala Ryszard; Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;
Królikowski Adam;  Iwona Stanka; Matuszewski Sławomir; Napłoszek Zbigniew;

Ziejewska Ewa; Zwalińska Krystyna

-  wstrzymujących nie było

- brak głosu - Lecewicz-Husar Cecylia;

głosowanie zakończone wynikiem odrzucono.

5.4        w  sprawie  wyrażenia  zgody  na   sprzedaż   nieruchomości  niezabudowanej  w
trybie przetargu nieograniczonego działki  79/181 i  79/183  obręb Mielno.
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  odczytała  projekt
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na   sprzedaż   nieruchomości  niezabudowanej
w trybie przetargu nieograniczonego działki  79/181 i 79/183  obręb Mielno.
Radni uwag nie zgłosil i.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:

- 14 głosami za: Bala Ryszard;Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;
Królikowski Adam;  Iwona Stanka; Matuszewski Sławomir;Lecewicz-Husar

Cecylia; Jerzy Sawicki,  Nowicki Dariusz; Piasecki Arkadiusz; Szewczak Piotr;
Napłoszek Zbigniew; Ziejewska Ewa; Zwalińska Krystyna .

-   głosy przeciw: brak.

-  głosy  wstrzymujące  - brak.

Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXV/188/2020 z dnia 25 czerwca 2020 roku w
sprawie  wyrażenia  zgody  na   sprzedaż   nieruchomości  niezabudowanej  w
trybie przetargu nieograniczonego działki  79/181 i 79/183  obręb Mielno.

5.5        w  sprawie  umieszczania  reklam  na  terenach,  budynkach  i  innych  obiektach  i
urządzeniach użyteczności publicznej oraz zasad odpłatności.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  odczytała  projekt
uchwały  w  sprawie  umieszczania  reklam  na  terenach,  budynkach  i  innych
obiektach i  urządzeniach użyteczności publicznej oraz zasad odpłatności.
Radni uwag nie zgłosil i.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:

- 14 głosami za: Bala Ryszard;Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;
Królikowski Adam;  Iwona Stanka; Matuszewski Sławomir;Lecewicz-Husar

Cecylia; Jerzy Sawicki,  Nowicki Dariusz; Piasecki Arkadiusz; Szewczak Piotr;
Napłoszek Zbigniew; Ziejewska Ewa; Zwalińska Krystyna .

-   głosy przeciw: brak.

-  głosy  wstrzymujące  - brak.
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Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXV/189/2020 z dnia 25 czerwca 2020 roku w
sprawie  umieszczania  reklam  na  terenach,  budynkach  i  innych  obiektach  i
urządzeniach użyteczności publicznej oraz zasad odpłatności.

Ad pkt.6 .
Wolne wnioski i informacje.
Radny  –  pan  Ryszard  Bala-  zapytał  na  jakim  etapie  jest  opracowany  Wieloletni
Plan  Inwestycyjny  oraz  rejestr  umów  zawieranych  przez  Urząd  Gminy  od  roku
2014,  kolejne  pytanie  ilu  zgłosiło  się  kandydatów  na  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej  w  Stębarku.  Zapytał  jak  przebiega  opracowanie  stron  internetowej
Urzędu Gminy a w szczególności zakładki „Transmisje z obrad Sesji Rady Gminy”.
W tej  zakładce  jest  kilka  odesłań  do  plików  wideo  ale  kończy  się  na  transmisji  z
20  kwietna  2020r.,  stwierdził  że  po  tym  czasie  sesje  się  odbywały  ale  strona
internetowa  tego  nie  pokazuje.  W BIP są  z  kolei  tylko  dwie  sesje  w  takiej  samej
zakładce,  stwierdził  że  oficjalna  strona  internetowa Gminy Grunwald  powinna  być
źródłem  informacji  o  sytuacji  w  Gminie,  nie  wystarczy  zamieszczać
zmanipulowane wycinki z sesji  na portalach społecznościowych. 
Sekretarz  Gminy-  pan  Jan  Sokołowski-  odpowiedział,  że  Wieloletni  Plan
Inwestycyjny  został  powołany  zespół,  który  rozpoczął  prace.  Rejestr  umów
prowadzony miał  być  przez  Pana Dawid R.,  który już nie  pracuje więc  czekamy na
nową osobę,  która przejmie  ten  obowiązek.  Nabór na stanowisko Dyrektora  Szkoły
Podstawowej w Stębarku się zakończył  wpłynęła jedna oferta. 
Radna- pani  Cecylia Lecewicz-Husar – poinformowała o zorganizowaniu imprezy
z okazji  Dnia Dziecka  w sołectwie  Gierzwałd,  która odbyła  się  w ostatni  weekend.
Podziękowała  inicjatorom  imprezy,  czyli  Sołtysowi  wsi  Gierzwałd  wraz  z  Radą
Sołecką,  kołu  gospodyń  wiejskich  „Jagienki”  z  Gierzwałdu  oraz  OSP  Gierzwałd.
Impreza była otwarta,  nie tylko dla dzieci ze wsi Gierzwałd ale także miejscowości
sąsiednich,  organizacja była wzorowa, było wiele atrakcji  dla dzieci.  Podziękowała
sołtysowi  Gierzwałdu  za  organizowanie  prac  społecznych  w  celu  porządkowania
wsi  ,  malowania  przystanku,  sprzątania  oraz  sadzenia  zieleni,  angażuje  wielu
mieszkańców,  którzy  są  wdzięczni  za  jego  pracę.  Odniosła  się  do  zapytania  z
posiedzenia  komisji  Radnej  Ewy  Ziejewskiej  w  sprawie  środków  transportu,
stwierdziła  że  była  w  miejscowościach  gdzie  pracownicy  ciężko  pracowali  na
dachu  i  mieli  zapewniony  godny  transport  i  pomoc  przy  pracach.  Oświadczyła,  że
auta  wykorzystywane  są  zgodnie  z  przeznaczeniem  i  jest  niezbędne  dla
pracowników.  Środek  transportu  w  GOK  także  spełnia  swoje  zadania,  autem  tym
przewożone  były  ławki  i  stoły  na  imprezę  Dnia  Dziecka,  podziękowała
pracownikom GOK za pomoc w przygotowaniu. 
Sołtys  wsi  Stębark-  Wiesław  Dembkowski-  podziękował  za  słowa  uznania  i
zaapelował  do  Radnych  o  pomoc  sołtysom  w  organizowaniu  prac  społecznych.
Poprosił  o  zakończenie  kłótni,  która  nic  nie  wnosi  a   zgoda  może  doprowadzić  do
poprawy życia.  
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  przypomniała,  że
w ubiegłym roku we wsi Grunwald także były organizowane prace społeczne,  gdzie
wspólnie z sołtysem odmalowano plac zabaw. 
Radny-  pan  Sławomir Matuszewski-  stwierdził,  że  zorganizowanie  Dnia  Dziecka
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była  dobrą  inicjatywą i  powinno się  taką  praktykę  stosować,  że  dzieci  przywożone
są przez  rodziców i  biorą  udział  w zabawach a nie  zwożenie  dzieci,  które  nie  chcą
brać udziału w zabawach. 
Radna-  pani  Małgorzata  Kamińska-  złożyła  wniosek  o  dostarczanie  w  formie
papierowej dokumentów ze zmianami zgodnie z ustaleniami po komisji.  
Radni więcej uwag nie zgłosil i.

Ad pkt. 7.
Interpelacje i zapytania.

Radni uwag nie  zgłosil i .

Ad pkt. 8. 
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Krystyna  Zwalińska-  - wobec
zrealizowania  porządku  obrad,  Wicep rzewodnicząca  Rady  Gminy  zamknęła   XXV
sesje Rady Gminy Grunwald.
 

Protokołowała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy

Iwona Mikołajczak Krystyna Zwalińska
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